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FAU-MØTE, tirsdag 6. februar 2024, 19.00-21.00 

Sted: Personalrommet Bjørnsletta 
Tid: tirsdag 6. februar 2024 kl.19:00–21:00 
 
Møteleder: Einar Bakkevig  

Referent: Åshild Langholen 

Til stede: 1A, 1B, 2A, 2B, 3A, 3B, 4A, 4B, 5A, 5B, 6A, 6B, 7A, 7B, 8A, 8B, 8C, 8D, 9A, 9B, 9C, 9D, 
10A, 10B, 10C, 10D, 10S (ikke til stede), Fanny Wedel (SMU) 

 

REFERAT: 
 

Informasjons- og diskusjonssaker 

 Sak Saksdok. Ansvarlig 

2024-02-06/1 
 

Registrering av fremmøtte og 
stemmeberettigede. 

Skriftlig Åshild  
 
 

2024-02-06/2 
 

Informasjon fra rektor. 
- Strategisk plan 
- Tilsyn fra Statsforvalter 

Muntlig Johanna 

 Strategisk plan vil bli publisert på hjemmesiden i nærmeste fremtid 
 
«Strategisk plan» er skolens styringsdokument, utarbeidet for å sikre at skolene gjennomfører 
lovpålagt kvalitetsarbeid (kommunalt, kun Oslo). Planen lages hvert år og har et treårige perspektiv. 
Planen vedtas i Driftsstyret og sendes deretter til Utdanningsetaten. 
 
Skolens mål: alle elever skal oppleve et inkluderende skolemiljø som fremmer helse, trivsel og læring. 

- Sosial læring og utvikling (faglig og sosial læring kan ikke skilles) 
- Kompetanse i fagene – tilegne seg og anvende kunnskap og ferdigheter, forståelse og evne til 

refleksjon og kritisk tenking. 
- Grunnleggende ferdigheter; lese og skrive, regne. 
- Lære seg å lære – bevisst forhold til egen utvikling. 

 
Bjørnslettas 4 bærebjelker – elevene skal lære fagene sammen 

- God klasseledelse (tydelige rammer og grenser, møte elevene med varme) 
- Trygg læringskultur (skape fellesskap, utvikle gode relasjoner) 
- Skole- hjem samarbeid (informasjon, dialog og medvirkning  
- Undervisningen (motiverende, meningsfull, tilpasset for alle) 

 
Tilsyn fra Statsforvalter: 

- Valg av tilsynsobjekt er basert på risikovurdering 
- Bakgrunn: erfaring fra tilsyn og håndhevingssaker viser stor sannsynlighet for regelverksbrudd 

o Høy terskel for varsling 
o Ikke egnede tiltak, 
o Ikke gjort gode vurderinger 

 
Tidslinje for tilsynet: (se bilde) 
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2024-02-06/3 
 

 

Informasjon fra og innspill til Driftsstyret Muntlig 
 

Thomas 

I januar 
- Strategisk plan (hovedtrekk presentert i forrige agendapunkt) vedtatt  
- Budsjett vedtatt – tighte rammer, lite slingringsmonn. Gjelder alle Oslo-skolene 
- Regnskap/ økonomi – skolen går for tiden med underskudd (primært grunnet tilbakebetaling 

av gammel gjeld). Skolen får ikke nødvendig tilskudd i alvorlige oppfølgingssaker, dette er 
ekstremt kostnadsdrivende for skolen. Problematisk at skoleåret og regnskapsåret ikke følger 
hverandre. 

Bekymring rundt økning i mobbetall, jf. elevundersøkelsen. 
 
2024-02-06/4 

 
Informasjon fra og innspill til 
Skolemiljøutvalget 

Muntlig Øystein 

 Neste møte: mandag 12.02. 
 
2024-02-06/5 
 

Status komite-arbeid 
Hver komite redegjør for pågående arbeid. 

Skriftlig Einar/ Lær-ped 
komiteen 
 

 Natteravn – alle helger/ vakter er fordelt og sendt ut. Oppstart er etter påske. 
 Skoleball – ball gjennomført. Elevene er fornøyd, høy deltagelse. Takk for god hjelp til Elisabeth 

kasserer     Pris pr elev, kr 495. Det er ønskelig å få ned denne summen til neste år. Fint sted og 

godt gjennomført. 
 Trafikk – detaljreg plan for Åsjordet 9-13– innspill til høring i produksjon. Bygg og anleggsfasen, her 
mangler risikovurdering. FAU vil be om at dette gjøres. 
 Politikk og kommunikasjon – henvendelse fra Vinderen. Bør vi etterlyse pengene som ble lovet av 
byrådet i valgkampen? 
 AKS – ingen fra komiteen tilstede 
 Læring og ped – neste trinn er å bistå med kommunikasjonspakken mht. strategisk plan. FAU-leder 
vil etterspørre planen og dele denne med hele FAU. 
 17.mai: ingen oppdatering 
 17. mai frokost: ingen oppdatering 
 
2024-02-06/6 

 
Beslutningssak. Søknad fra skolen om støtte 
på 20 000 kr for kostnader til 17. mai tog i 
byen. Leie av buss. 
Avstemning: skal FAU dekke skolens utgifter 
til buss i 2024? Ja eller nei. 

Skriftlig Einar 

- Avstemming viste ikke flertall for forslaget, FAU innvilger ikke søknad slik den foreligger 
- Men vi tilbyr oss å opprette en Spleis der vi ber om kr 50 pr elev, for å dekke buss-leie. Vi 

dekker opptil 20 000, eventuelt overskudd fra Spleisen går til FAU-kassen. 
 

2024-02-06/7 
 

Informasjonssak om kjøp av skolemat. 
FAU har ikke myndighet til å fatte noen 
beslutning om å innføre et tilbud. Men kan 
stemme ja eller nei for om man støtter 
konseptet. 

Skriftlig Gordon, 2A 

Opplegg fra en mulig tilbyder ble presentert. Pris for et varmt måltid pr dag er ca kr 50. 
 
Følgende ble diskutert i møtet: 

• Ordningen vil kreve ekstraarbeid for skolen i forbindelse med organisering, utlevering osv. Bør 
skolen benytte ressurser til dette? 

• Ordningen vil koste opp til kr 2000 pr mnd pr barn, dersom man velger varme måltider hver 
dag. Dette vil være en vesentlig økonomisk belastning og man er bekymret for at en slik 
ordning kan bidra til å skape utenforskap. 

 
Det ligger ikke til FAU’s mandat å beslutte hvorvidt skolen skal legge til rette for at private aktører kan 



side 3 
 

tilby varme måltider på barnetrinnet. FAU anbefaler at saken utredes nærmere sammen med skolen 
og at nevnte bekymringer tas til vurdering. 
 
2024-02-06/8 

 
Info fra Oslo KFU 
 
12 – 15 februar: skolegruppemøter. 
Temaer er gratisprinsippet og forebygging av 
rus. Se vedlegg. 
FAU kan komme med innspill til høringer. Se 
vedlegg. 

Skriftlig Einar 

 Einar sender linkene på nytt 

2024-02-06/9 
 

Eventuelt Muntlig Alle 

 

Neste møte/ praktisk informasjon 

Neste møte er onsdag 6.mars, kl 1900 på personalrommet 
 
 

  


